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Részvételi fórum 

Programok átbeszélése, tervezése 

Az esemény a „Közösségfejlesztés Dóc, Ópusztaszer, 

Sándorfalva, és Szatymaz összefogásával” című projekt 

keretein belül valósult meg. 

 

A 2022. április 1-jén megtartott megbeszélésre 16 fő és családtagjaik kaptak meghívást, 

melyből 11 fő el is tudott jönni. 

A jelenlévők köszöntése után Szabó Rita elmondta a fórum témáját, amit az április elejére 

tervezett programok átbeszéléséről fog szólni. Ezek a programok az április 6.-ra tervezett 

húsvéti kézműves délután, a falu húsvéti dekorálása április 8.-án, illetve az április 9-re 

tervezett közösségi szemétgyűjtés lesznek. 

A programok időrendi sorrendben kerültek megbeszélésre  

Húsvéti kézműves délután 

 Szabó Rita a jelenlévőknek beszámolt arról, hogy a helyi Szent Ágoston Általános Iskola és 

Óvoda igazgatónőjével egyeztetett a foglalkozás kapcsán. Az igazgatónő elmondta, hogy a 

segítők csak maszkban léphetnek be az iskola területére. Biztosította Ritát arról, hogy 2 – 3 fő 

pedagógus is a segítségükre lesz a foglalkozás alkalmával. Tájékoztatta a közösségfejlesztő 

munkatársunk arról is, hogy a gyerekek által készített tojások az iskola előtti fára, illetve a 

közösségi terekre is fel fognak kerülni, aminek nagyon örült. 

Az igazgatónő megadta az engedélyt a program, így a kreatív délutánt április 6-ra ki is 

jelöltük. 



A technika – és rajz szakos tanárnővel felvettem a kapcsolatot, hogy szerintük milyen 

eszközökre lesz szükség a kézműves foglalkozáson. A lista összeállt, melyet Lázár Margitnak 

adta át, aki az anyagok beszerzését magára vállalta.  

Húsvéti faludekorálás:  

Lassan már hagyományosnak mondható, hogy egy – egy nagyobb ünnep kapcsán falunk több 

része is ünnepi díszbe öltözik a szorgos kezek által. 

Bitó Erika elmondta, hogy milyen új ötletei vannak a falu dekorálására és hogy azok 

megvalósítása éppen zajlik. Jelezte, hogy körbálára lenne szüksége, aki tud, segítsen neki 

kapcsolatkeresésben. 

Kucsora Zoltánné elmondta, hogy a könyvtár már húsvéti díszbe öltözött és ami kimaradt 

anyaga van, szívesen a rendelkezésünkre bocsájtja. 

Hozzátettem, hogy a tavalyi évben készített díszeket is ki tudjuk tenni a falu több részlegébe 

is. 

Lázár Renáta elmondta, hogy a dekorálást április 08-ra kellene ütemezni, mert nyakunkon van 

a Húsvét. A kezdés időpontját 16 órára terveztük be, mivel szinte mindenki munka után tud 

segíteni. 

Szabó Rita jelezte, hogy az iskolások által készített tojások addigra biztosan készen lesznek, 

ki lehet majd őket helyezni. 

Turda Gábor polgármester úr örömét fejezte ki a dekorálással kapcsolatban. Elmondása 

alapján már kérdezték tőle, hogy idén elmarad – e a húsvéti dekorálás a faluban, válaszul 

közölte, hogy szervezés alatt áll. 

 

 

 

 

 

 



Szemétgyűjtés bel – és külterületen 

 Szabó Rita elmondta a jelenlévőknek, hogy az eddigi tapasztalatok alapján, még ebben a 

hónapban lenne a legszerencsésebb megrendezni a gyűjtést. Ennek fő oka, hogy az út szélén a 

fű még nem nőtt fel magasra, ami így jelenleg nem takarja el a szemetet. A javasolt időponttal 

mindenki egyetértett. 

Lázár János a helyi Polgárőrség vezetője telefonon jelezte, hogy ő nem tud részt venni a 

megbeszélésen, de a polgárőrség több tagja is részt fog venni a szemétgyűjtési akción, ezért 

azt javasolta, hogy minden csapatba kerüljön majd egy – egy polgárőr. 

Lázár Margittal telefonos egyeztetés történt arról, hogy az előző évekhez hasonlóan legyen 

kedves felvenni a kapcsolatot a Szegedi Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. munkatársával 

a konténer kiszállítása miatt. 

Faragó Dániel elmondta, hogy a korábbi gyűjtések alkalmával autóval vitték a gyűjtők 

számára az ásványvizet, kávét és szendvicset. Ez a mostani gyűjtésnél is így lesz, ezt a 

polgármester úr magára vállalta. 

Kucsora Zoltánné elmondta, hogy szerinte szendvicsebédet kellene tartani a gyűjtés 

végeztével jó idő esetén kint, ellenkező esetben az Önkormányzat nagytermében. 

Bitó Róbert jelezte, hogy a kint összegyűjtött szemét beszállításában autóval tud segíteni, 

illetve a jelenlévők közül is többen jelezték ugyanzt. 

 A megbeszélés végén még arra kérte meg Szabó Rita a jelenlévőket, hogy fényképeket 

készítsenek a dekorációról és programokról, hogy azokat után Dóc Község Facebook oldalára 

fel tudjuk tenni. 

 


